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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Elfogadhatónak tartja, hogy legeredményesebb csapatsportunkban pénzhiány miatt ne m
indulunk 2009-ben nemzetközi versenyeken?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Gyenesei István önkormányzati miniszterhez . A kérdésre írásban várom
válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

A magyar férfi vízilabda- válogatott megnyerte az olimpiát . Ezek után mindenkit mélységesen
megdöbbentet a hír, hogy a támogatások megvonása miatt, sem a férfi, sem a n ői vízilabda
csapat nem tud indulni a világkupán .

A sportot felügyel ő miniszterként elfogadhatónak tartja, hogy legeredményesebb
csapatsportunkban pénzhiány miatt nem indulunk 2009-ben nemzetközi versenyeken ?

Mit kíván tenni, hogy a magyar csapatok mégis képesek legyenek nemzetközi szinte n
hazánkat képviselni?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .
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